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Referat fra møtet med Fiskeridirektoratet og Sømna kommune/Henning Larsen. 

1. Gjennomgang av brev fra Fiskeridirektoratet 

Møtet startet med en gjennomgang av brevet fra Fiskeridirektoratet (vedlagt). Vi gikk 
gjennom de ulike områdene i kart og ortofoto for å se hvor det var anlegg, og 
sammenlignet dette med feltene i plankartet. 

2. Diskusjon rundt bestemmelser og plankart fra Kystplan Helgeland 

• Metodikken i Kystsoneplanen ble diskutert, og det ble bemerket at oppdatert 
kunnskap gjør den mindre anvendbar i praksis. 

• Det ble pekt på en redusert forutsigbarhet i planarbeidet. 

3. Innsigelser på VA12 Hallsteinvika og VA13 Sandskjæret 

• VA12 Hallsteinvika: Konsekvensutredning (KU) skal gjennomføres basert på 
merknad fra Akvafuture (vedlagt). Brevet fra Akvafuture ble gjennomgått og 
diskutert. 

• VA13 Sandskjæret: Oppdatering med manglende dokumentasjon, samt 
inkludering i konsekvensutredningen. 

4. Videre arbeid med planarbeidet 

• Liste med felt som skal/ikke skal videreføres vil bli ryddet opp. 

• Oppdatering av fargebruk i plankartet for nye og eksisterende felt. 

• Gjennomgang av fiskefelt for å vurdere hvilke områder som skal bevares eller tas 
ut. 

• Notert at det er få igjen i Sømna som driver med fiske, men at det er noen fra 
Brønnøysund som benytter fiskefeltene. 

5. Holdning fra Fiskeridirektoratet 

• Det var en generell positiv holdning fra Fiskeridirektoratet. 

• Hovedfokus ble satt på behovet for rydding i planverket og gjennomføring av 
konsekvensutredninger. 

• Behovet for å tilpasse planverket til dagens krav og forventninger ble diskutert. 

6. Innsigelse fra Statsforvalteren 

Problemstillinger: 

• Manglende utredning av foreslåtte framtidige akvakulturområder VA12 og VA13. 

• Ingen tydelig begrunnelse i plandokumentene for innlemming av disse områdene. 
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• Konsekvensutredningsforskriften krever utredning av nye områder. 

Forslag til løsning: 

• VA12 Hallsteinvika konsekvensutredes som beslutningsgrunnlag. 

• Øvrige nye VA-områder konsekvensutredes i tråd med krav i lov og forskrift. 

• Kommunen vurderer hvorvidt de ønsker å tilrettelegge for disse områdene basert 
på kunnskapen som kommer frem i utredningene. 

7. Oppfølging 

• Konsekvensutredning på feltene nevnt over er under oppdatering. 

• Plankart: Det bes om en avklaring på hvilke felt som skal tas ut, enten via møte 
eller en oppdatert liste fra kommunen. 

Møtet avsluttet med enighet om videre prosess og oppfølging av planarbeidet. 

 


